
PRELIMINARY INSTRUCTIONS

See the table and illustration below to locate your liner and use corresponding custom hood base dimensions. For the liner installation, only the bottom of the custom hood is needed.
Do not finalize the entire custom hood yet, because an access is needed for connecting the duct to the power pack .

WARNING
When building a custom hood for a power pack, always follow all applicable construction codes and standards. 

!

NOTES: 1. We recommend the base of the custom hood should be 3/4” thick plywood. We recommend the sides, front
and backboard (if included) of the custom hood to be 3/4” thick, assuming standard cabinet widths. The 
INSIDE DEPTH shown in the table above assumes a minimum cabinet backboard thickness of 3/8”.

2. If the custom hood base has a backboard, scribe in two 1/2” notches to allow for the side flange extension
of the main liner plate, if necessary.

Consider the shape and size of the power pack to determine the configuration of the custom hood. For more details,
refer to the installation manual of the power pack.
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HA0069A Plywood base thickness: 3/4”

Recommended
thickness: 3/4”
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HA0070A 
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NOTE 1:

NOTE 2:

LINER MODELS POWER PACK MODELS INSIDE WIDTH (A) 
INSIDE DEPTH (B)

WITHOUT

BACKBOARD

WITH

BACKBOARD

L6230SS EC621306SS,
EC622309SS &
EC622301SS

28½”

163⁄8” TO 18” 16” TO 1713⁄16”L6236SS 34½”

L6242SS 40½”

NOTES: 1. The custom hood liner must be installed before the power pack unit. For installation into shallow cabinets (approximately 23¾’’ and under), the power pack must be installed
before the liner front panel section. This must be done as the insert flange must fit under the liner front panel section when an overlap occurs.

2. Refer to power pack instructions for mounting height details.

Install one small pad (A), included in the parts bag, on each side of the main liner plate.
(See figures 1 and 2.)

Using the screws provided, temporarily install the main liner plate (B) to the external base of the cabinet (C). (See figure 2.)
NOTES: 1.When inserting the main liner plate, push slightly on the small pads (A) to prevent being damaged.

2.Main liner plate should be positioned in custom hood as far rearward as possible.

Using a pen, mark the outline of the future hole for the power pack. (See figure 3.) Remove the main liner plate (B) from the
custom hood.

Cut the hole in the bottom of the cabinet. (See figure 4.)

Reinstall the main liner plate to the base of the cabinet and secure it with 5 screws. (See figure 5.)

Slide the front panel section (D) forward into the nose of the cabinet base, as shown in figure 6. Take care not to scratch main
liner plate when installing front panel section of liner. Assemble it to the cabinet, using one screw per screw hole. Discard
remaining screws.

Before installing, remove the protective plastic film from all parts.
CAUTION
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DIRECTIVES PRÉLIMINAIRES

Afin de déterminer à quelles dimensions de la base de l’armoire correspond le revêtement, voir le tableau et les illustrations ci-dessous. Il n’y a que la base de l’armoire qui est 
nécessaire pour l’installation du revêtement. Ne pas finaliser l’armoire tout de suite; garder un accès pour relier le conduit à la hotte encastrable.

AVERTISSEMENT
Toujours suivre les codes et les standards de construction en vigueur lors de la fabrication d’une armoire de hotte encastrable.

!

NOTES :1. Nous recommandons que la base de l’armoire soit faite de contreplaqué de 3/4 po d’épaisseur. Nous
recommandons aussi que l’épaisseur de l’arrière (le cas échéant), de l’avant et des côtés soit de 3/4 po.
La PROFONDEUR INTÉRIEURE indiquée dans le tableau ci-dessus sous-entend que l’épaisseur 
minimale de l’arrière de larmoire est de 3/8 po.

2. Si la base de l’armoire a un panneau arrière, y faire 2 incisions de 1/2 po pour permettre l’insertion des
arêtes en coin de la plus grande plaque de revêtement.

Considérer la forme et la dimension de la hotte encastrable afin de déterminer la configuration de son armoire. Voir le
guide d’installation de la hotte encastrable pour plus de détails.

2 po
A

B

HA0069F Épaisseur du contreplaqué : 3/4 po

Épaisseur
recommandée :

3/4 po

1/2 po
HA0070F 

1/2 po

NOTE 1 :

NOTE 2 :

MODÈLES DE

REVÊTEMENT

MODÈLES

DE HOTTE ENCASTRABLE

LARGEUR

INTÉRIEURE (A) 

PROFONDEUR INTÉRIEURE (B)
SANS PANNEAU

ARRIÈRE

AVEC PANNEAU

ARRIÈRE

L6230SS EC621306SS,
EC622309SS &
EC622301SS

28½ PO

163⁄8 PO À 18 PO 16 PO À 1713⁄16 POL6236SS 34½ PO

L6242SS 40½ PO

NOTES :1. Ce revêtement d’armoire doit être installé avant la hotte encastrable. Lors d’une installation dans une armoire peu profonde (environ 23¾ po et moins), la hotte 
encastrable doit être installée avant la dernière pièce du revêtement afin d’éviter que le rebord avant du module n’empiète sur cette pièce.

2. Pour plus de détails concernant la hauteur d’installation, voir le guide d’installation de la hotte encastrable.

Installer, de chaque côté de la plus grande plaque de revêtement, un coussinet (A), inclus dans le sac de pièces.
(Voir les figures 1 et 2.)

À l’aide des vis incluses, installer temporairement la plus grande plaque de revêtement (B) sur la base externe de l’armoire (C).
(Voir la figure 2.)
NOTES : 1. En installant la plaque, appuyer légèrement sur les coussinets (A) afin qu’ils ne s’endommagent pas.

2. La plus grande plaque de revêtement doit être installée le pus loin possible vers l’arrière de la base externe 
de l’armoire.

À l’aide d’un crayon, tracer le contour du trou à découper pour l’insertion de la hotte encastrable. (Voir la figure 3.) Retirer
la plaque de revêtement (B) de la base de l’armoire.

Découper le trou dans la base de l’armoire. (Voir la figure 4.)

Installer la plus grande plaque de revêtement à la base externe de l’armoire et la fixer avec 5 vis. (Voir la figure 5.)

Glisser la dernière pièce du revêtement (D) à l’avant de la base externe de l’armoire, tel qu’il est illustré à la figure 6. 
Prendre soin de ne pas égratigner la plus grande plaque de revêtement lors de l’assemblage. L’assembler à l’armoire en 
utilisant une vis pour chaque trou de vis. Jeter les vis excédentaires.

Retirer le plastique protecteur de toutes les pièces avant l’installation.
ATTENTION
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